
87.V.1 - XVI sesja Rady Miejskiej, 28 października 2015 r. 

Interpelujący radny: Kazimierz Czyż 

Radny zapytał, czy nie byłoby zasadne poczekać z otwarciem ulicy Wojska Polskiego do 

otwarcia ringu, i nie wykorzystać możliwości, żeby zamknąć Wojska Polskiego dla ruchu – 

żeby zrobić wreszcie centrum miasta, jak trzeba, tym bardziej że teraz widać, że zamknięcie 

ulicy Wojska Polskiego na czas remontu nie sparaliżowało ruchu w mieście. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 28 października br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/23784.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/530.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk

